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CHP'liler Sarıgül'le İstanbul'u alabileceklerini hissediyor. Kılıçdaroğlu soru üzerine, "Partimiz CHP 
ilkelerini benimseyen herkese açık" dedi.  

Dün Silivri’de sıradışı bir hareketlilik vardı. CHP 2014 yerel seçimleri için ilk kampını Silivri 
Klassis Otel’e kurdu. Nüfusu 100.000’in üzerindeki bütün belediyelerin CHPli başkanları, bağlı  
bulundukları örgüt yöneticileri ve il başkanlarının katıldığı çalıştay CHP’nin yerel seçim 
çalışmalarının startıydı. TEM otoyolundan çıkar çıkmaz başlayan CHP flamaları ve Kılıçdaroğlu 
posterleri AK Parti örgütlerinden tanıdığımız bir profesyonelliği çağrıştırıyordu. Otel neresi 
bilmiyordum. Binlerce Altı Ok bayrağını takip edip toplantıyı buldum. İstanbul Silivri için iyi 
çalışmıştı.  
Küçük bir gazeteci grubuna verilen kahvaltıya Kılıçdaroğlu’yla birlikte Sezgin Tanrıkulu, Faik 
Öztrak, Bihlun Tamaylıgil, Gökhan Günaydın ve Erdoğan Toprak da katıldı. Etkinliğin 
profesyonelliği hazırlıklardaki dikkat yerel seçimlere CHP’nin tüm gücüyle asılacağının göstergesi. 
Özellikle Gökhan Günaydın’ın yerel seçimler üzerine geliştirdikleri strateji hakkında söyledikleri 
önemli. Ama bu daha uzun bir yazı konusu. Günaydın’a göre AK Parti belediyelerde çok yorulmuş. 
İyi yönetemiyor.  
Yaklaşık 6 aydır CHPli belediye başkanlarının performans değerlendirmesini yapan ve bunu bir 
merkezde tahlil ettiklerini anlatan Kılıçdaroğlu, Ak Parti belediyelerinin sanılanın aksine kaynakları 
doğru kullanamadığını, özellikle İstanbul ve Ankara’da çok kaynakla az iş yapıldığını, kendilerinin 
prensip ve stratejilerini yeniledikleri sosyal belediyecilik anlayışıyla kentleri daha iyi yönettiklerini 
ve yöneteceklerini anlattı. “O zaman bu belediyelerin yönettiği yerlerde halk görmüyor mu, neden 
Ak Parti oyları artıyor?” diye sordum.  

Yeni iletişim stratejisi  
Kılıçdaroğlu’na göre Ak Parti’yle CHP’yi ayıran en önemli fark, CHP’nin yaptıklarını anlatma 
konusunda daha başarısız olduğu. “Onlar pire yapıp deve gibi gösteriyorlar, biz deveyi pire gibi 
anlatıyoruz” dedi. “Bu sorunu nasıl çözeceksiniz?” diye sordum. Yakında İstanbul merkezli ve algı 
yönetimine odaklanan bir merkez açacaklarını, yeni bir iletişim stratejisiyle CHP’yi yeni yollarla 
anlatacaklarını söyledi.  
Kahvaltıda herkesin merak ettiği elbette İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan adayı konusuydu. 
Nasıl bir başkan adayı istediklerini tarif etmesini istedim: “İstanbul adayı halka inmeli. Halka hesap 
verebilmeli. Kentsel dönüşümler sırasında ortaya çıkacak rantı halkla paylaşmalı. Yandaşlarla değil” 
dedi.  
Konuyu Mustafa Sarıgül’e getirdim. Hürriyet’ten Yalçın Doğan araya girip yanıtı şakayla karışık o 
verdi: “Bugün adayı açıklattıramayacaksın Koray.” Kılıçdaroğlu’na Sarıgül’ün adaylığına karşı olup 
olmadığını sordum. “Değilim, kimseye karşı değiliz, partimizin üyesi olmadığı için bu noktada 
zaten mümkün değil” dedi.  
Sarıgül, Baykal zamanında ihraç edildiği için ancak Parti Meclisi kararıyla geri dönebilir. “Siz 
herkesi CHP’ye çağırıyorsunuz, Sarıgül’e de böyle bir davet gidecek mi?” diye sordum. “Özel 
olarak kimseyi davet etmiyoruz, partimiz CHP’nin ilkelerini benimseyen herkese açık, ben 
defalarca herkesi davet ettim. Herkes burada olmalı ama bir beklenti içinde değil, hizmet için 
olmalı” dedi. Peki Sarıgül girmek isterse PM nasıl bir tavır alır?” diye sordum. “Onu PM üyesi 
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arkadaşlarım bilir, ama daha önce Fikri Sağlar gibi partiden uzaklaştırılan arkadaşlarımıza PM 
kapıyı hiç kapalı tutmadı” diye devam etti.  
Uzun lafın kısası CHP adayını açıklama konusunda diğer partiler gibi stratejik davranıyor. Ancak 
anladığım kadarıyla, Sarıgül’ün adaylığı konusu sık konuşuluyor. CHP’liler Sarıgül’le İstanbul’u 
alabileceklerini hissediyor. Ancak Sarıgül’ün orada durup durmayacağından emin değiller. 
Sarıgül’ün adaylığına ne karşı çıkıyorlar ne de “iyi olur” diyorlar.  

Hedef İstanbul 
Kahvaltı sonrası hınca hınç dolu bir salona konuşan Kılıçdaroğlu ana hedeflerinin İstanbul’u almak 
olduğunu açıkça hissettirdi. Genel olarak yerel seçimlerden ve İzmir başarılarından söz etse de, 
İstanbul’u merkeze aldı. “İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin 2012 yılı konsolide bütçesi 19.5 
milyar liradır. Son dört yıllık konsolide bütçe toplamı ise 73.5 milyar lirayı bulmaktadır” diyen 
Kılıçdaroğlu bunca mali kaynağa rağmen, İstanbul Belediyesi’nin şehrin kanalizasyon ve metro 
sorununu dahi çözemediğini anlattı.  


